



FRE/HÖFER PRODUCT DESIGN

Blutenburgstrasse 82
80636 München
Tel: +49 (0) 89 552 91 826
Mobil: +49 (0) 175 20 62 999
E-mail: Florian@Freihoefer.de
Site: www.Florian-Freihoefer.com
Faceb: www.facebook.com/freihoefer
Insta: www.instagram.com/florian_freihoefer_design

LAVA AWARD
2015

DESIGN PLUS
powered by: **light+building**

DMY
SELECTED
NEWTALENT
COMPETITION
2015



GERMAN
DESIGN
AWARD
SPECIAL
2016



Florian Freihöfer, ein Produkt- und Möbeldesigner aus München, ändert gerne seine Perspektiven. Nicht umsonst hat er in vielen verschiedenen Bereichen Erfahrungen gesammelt, um daraus dann neue Wege des Denkens und Gestaltens zu kreieren.

Nach einer Ausbildung zum Maschinenbaumechaniker für Spritzgussmaschinen und späterer Arbeit als Panzermechaniker, lernte er technisches Verständnis und handwerkliche Fähigkeiten.

Danach folgte ein Studium zum Grafikdesigner in München und Praktika im Bereich Industrie und Fashion Design. Anschließend studierte er Produktdesign an der HAWK Hildesheim und arbeitete neben dem Studium zunächst als Praktikant, dann als Assistent bei Patrick Frey im Bereich Möbel und Industriedesign.

Hier lernte Florian Freihöfer das konzeptionelle Gestalten und Entwerfen von Konsumgütern, sowie Konstruktion, Ausarbeitung, Marketing, und Prototypenbau. Nach dem erfolgreichen Abschluss seines Studiums, arbeitet Florian selbstständig mit seinem Studio FRE/HÖFER und bringt sein Leuchtobjekt „Vary“ zur Marktreife.

Florian Freihöfer, a product and furniture designer from Munich, likes to alter his point of view. It is not for nothing that he gained experience in a broad range of activities to create his very own way of thinking and designing.

While his apprenticeship in engineering and the following time as a tank mechanic, he developed his technical understanding as well as his craftsmanship.

Next stop were undergraduate studies in graphic design followed by various internships in the field of industrial and fashion design in Munich. To dive deeper in the field of designing he decided to study product design at the HAWK Hildesheim. Alongside the undergraduate studies he worked for the furniture and industrial designer Patrick Frey, first as intern later as his personal assistant.

Here, Florian Freihöfer learned the conceptual design and design of consumer goods, as well as design, development, marketing, and prototype construction. After successfully completing his studies, Florian works independently with his studio FRE/HÖFER and brings his light object „Vary“ to the market.